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Abstract (en)
[origin: US2016159510A1] The present invention relates to a packaging assembly and a method of packaging differently sized products, such
as fresh meat cuts. The packaging assembly can include at least one thermoform packaging machine having at least two forming stations. The
thermoform packaging machine can also include a control unit configured for providing, during operation and in a manner that is automatically
adaptable in response to the supplied products, formats with a first or a second number of troughs for placing the respective products thereinto.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verpackungsanlage (1) und ein Verfahren zum Verpacken von unterschiedlich großen Produkten (3), beispielsweise
Frischfleischstücken. Die Verpackungsanlage (1) umfasst wenigstens eine Tiefziehverpackungsmaschine (6, 7) mit wenigstens zwei Formstationen
(22, 23, 24). Die Tiefziehverpackungsmaschine (6, 7) umfasst eine Steuerung (5), die dazu konfiguriert ist, im laufenden Betrieb in Abhängigkeit der
angelieferten Produkte (3) automatisch umstellbar Formate mit einer ersten oder zweiten Anzahl von Mulden (8) zum Einlegen der entsprechenden
Produkte (3) bereitzustellen.
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